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TERKA 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
16/2012. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2012. július 25-én 14:00 órai kezdettel tartott RENDKÍVÜLI nyílt Képviselő-
testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIRENDEK: 
 
 

1./ Pályázat benyújtása és elő közbeszerzési eljárás lefolytatása önkormányzati 
intézmények napelemmel illetve napkollektorral történő ellátása érdekében 
D5 279/2012.(VII.25.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az 
ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 5 
képviselő jelen van. Antal László képviselő, Dr. Hegyesi Kálmán képviselő, Vigh József 
képviselő és Vitéz Zsolt képviselő munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud részt venni az ülésen. 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző asszonyt a mai ülésen Bóta Barbara aljegyző helyettesíti. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács Sándorné és Gál-Szalai Erika 
képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a meghívóban szereplő napirend tárgyalásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadta a napirendet.  
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 
 
 

1./ Pályázat benyújtása és elő közbeszerzési eljárás lefolytatása önkormányzati 
intézmények napelemmel illetve napkollektorral történő ellátása érdekében 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ahhoz, hogy az önkormányzat megújuló energiaforrásos pályázatot nyújtson be, szükség van 
egy elő közbeszerzési eljárás lebonyolítására. Várhatóan november elején nyílik meg ez a 
pályázati ablak, és ahhoz, hogy ezt a pályázatot be tudjuk adni, el kell indítani augusztus elején 
egy elő közbeszerzési eljárást. Ha az nem lesz meg, és a pályázati ablak megnyílik, vélhetően a 
nagy érdeklődés miatt esélyünk sem lesz arra, hogy nyertes pályázatról adjunk tájékoztatás a 
lakosság részére. A maga részéről elfogadta ezt az ajánlást a megyei közgyűlés alelnökétől. Ha a 
településen olyan beruházást tudunk megvalósítani, ami 3 éven belül megtérül, - ennél a 85%-os 
támogatási intenzitásnál nagyjából erről van szó - utána kb. 20-22 éven keresztül ingyen tudunk 
energiához jutni úgy a Polgármesteri Hivatal épületében, mint az étteremben. Egyenlőre ezt a két 
épületet célozta meg. A szóba jöhető épületek közül itt a legnagyobb az energiafogyasztás. Az 
étteremnél még napkollektor is be van tervezve a meleg víz előállítására. Utána vélhetően a most 
1 millió forintot is elérő számlák nagysága lényegesen kisebb lehet. 
 
Javasolja, hogy ne hagyják ki ezt a lehetőséget. Igaza van Antal László képviselőnek, hogy ez a 
technológia valószínűleg tovább fog fejlődni, és egy idő után még olcsóbb lesz, de valamikor be 
kell szállni. Most megtesszük ezt a lépést ezzel a két épülettel, és bízik benne, hogy majd egy 
következő körben az oktatási intézményekben is felszerelésre kerülnek ezek a technológiák. 
 
Az is egy jogos elvárás, amit Antal Képviselő úr elmondott, hogy ez valamikor majd olcsóbb 
lesz, de az is elképzelhető, hogy még annyira sem lesz pályázati lehetőség. A közvilágítás LED-
es lámpákra történő cserélésével kapcsolatban már két éve figyeli a pályázati lehetőséget, de az 
elmúlt két évben erre nem volt pályázati lehetőség. Most ez a pályázati lehetőség itt van. Minden 
olyan üzlet, ami 3 éven belül megtérül, az nagyon jó üzlet. Az önkormányzat a település 
fejlesztése érdekében ettől sokkal rosszabb konstrukciókat bevállalt. Itt van pl. most a belvizes 
pályázatunk, ami szintén egy nagyon jó pályázat 320 millió Ft magasságában, de az nem fog 
megtérülni. Az ott fog majd valahol megtérülni, hogy megelőzzük vele a károkat, és ez is egy 
óriási haszon a településnek. Vagy az a pénz, amit a Fő tér pályázatba bele teszünk, kézzel 
fogható módon nem fog megtérülni, ennek az lesz a megtérülése, hogy emelünk a település 
színvonalán. 
 
Mivel ez egy olyan beruházás, ami pénzben, kézzel fogható módon megtérül, az elő 
közbeszerzési eljárás megindítását a maga részéről támogatja. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Készült-e számítás arra vonatkozóan, hogy a két intézmény tekintetében mennyi lesz az önrész? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
17,5 millió Ft-ról beszélünk. Ez az, az összeg, ami 3 éven belül várhatóan megtérül. Bízik 
benne, hogy az oktatási intézmény megkapja a működési engedélyt, és jövőre egy kicsit 
bátrabban pályázhatunk, nem kell attól félni, hogy esetleg túlnyerjük magunkat a pályázatokon.  
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Bóta Barbara aljegyző:  
Bízik benne, hogy a beruházás bruttó költségére jár a 85%-os támogatás, mert akkor valóban 
17.470.000 Ft lesz az önrész. De ez csak a magának a beruházásnak az önrésze, és szerinte 
ehhez még lesznek járulékos költségek. Tehát úgy gondolja, hogy a közbeszerzési eljárás 
lebonyolítása, a tervezés, és a nyilvánosság biztosítása mind pluszba jönnek hozzá, de ezek 
egyenlőre nem ismertek.  
 
Holló János alpolgármester:  
Javasolja, hogy az elő közbeszerzési eljárást indítsák el. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az elő közbeszerzési eljárás költsége mennyi lesz? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ennek nincs költsége. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Akkor nincs kockázat, novemberben nyílik meg a pályázati ablak, legfeljebb nem adjuk be a 
pályázatot, ha nem lesz rá pénzünk. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azért is támogatja ezt az előterjesztést, mert amit a megyei közgyűlés elnöke, alelnöke támogat, 
az, az egész megyére nézve azért van támogatva, mert az egy pozitívum. Jövő év január 1-től a 
Regionális Fejlesztési Tanácsok meg fognak szűnni, a fejlesztések irányának csoportosítása a 
megyén keresztül fog menni, a megyei közgyűlésben fognak eldőlni a dolgok, ezért ha nekünk 
valamit onnan ajánlanak, azért azt érdemes megfogadni. 
 
Kéri, hogy aki egyetért az előterjesztéssel, és támogatja az elő közbeszerzési eljárás 
megindítását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
279/2012. (VII.25.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az 
intézményei energia szükségleteinek napenergiával történő ellátására 
kiírandó pályázaton való részvételt támogatja és felhatalmazza a 
polgármestert arra, hogy a Polgármesteri Hivatal és Étterem 
vonatkozásában előzetes közbeszerzési eljárás lefolytatását 
kezdeményezze. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 14:30 
órakor bezárta. 
 
   

K. m. f. 
 
 
 

______________________ 
Bóta Barbara 

aljegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 
 

______________________ 
Gál-Szalai Erika 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kovács Sándorné 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


